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Protokół nr 27/2021                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 15 marca 2021 r.   

 

          Posiedzenie Komisji Infrastruktury odbyło się w formie zdalnej, tzn. w formie 

wideokonferencji. Przewodniczący Komisji Infrastruktury oraz pozostali członkowie łączyli 

się za pomocą programów CISCO Webex oraz eSesji.  

Posiedzenie zdalne Komisji Infrastruktury trwało od godz. 16.00 do godz. 17.09.                                                                     

Posiedzeniu  przewodniczył radny Edward Odelga przewodniczący Komisji.                         

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 6 członków Komisji 

(radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, Arkadiusz 

Szymański i Przemysław Pospieszyński). 

Obecność członków Komisji została potwierdzona poprzez odczytanie listy obecności przez 

przewodniczącego Komisji. Każdy radny, którego wizerunek był widoczny podczas 

wideokonferencji, potwierdzał osobiście swoją obecność wypowiadając słowo „obecny/a”.

  

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 26/2021 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 15 lutego 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Opola w 2021 roku 

(druk nr 866). 

3. Zaopiniowanie Sprawozdania z pomocy publicznej udzielonej przedsiębiorcom za 2020 rok 

(druk nr 871).  

4. Zaopiniowanie Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych 

nieruchomości oraz o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach 

w okresie od 1 lipca 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. (druk nr 872). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Zefirka drodze wewnętrznej 

(druk nr 874). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazw Orła, Sokoła, Bielika 

i Puszczyka drogom wewnętrznym (druk nr 875). 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pozbawienia ul. Borówkowej w Opolu 

kategorii drogi gminnej oraz ustalenia przebiegu drogi nr 103595O (druk nr 876). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Kolonia Gosławicka I” w Opolu (druk nr 878). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego "Grudzice I" w Opolu (druk nr 879). 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego "ulica Partyzancka II" (druk nr 880). 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Wójtowa Wieś IV” w Opolu (druk nr 881). 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Miasta Opola do 

zainicjowanego przez Komisję Europejską porozumienia Green City Accord (druk nr 882). 

13. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

Protokół nr 26/2021 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

15 lutego 2021 r. został zatwierdzony bez uwag jednogłośnie w obecności 6 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, 

Elżbieta Bień, Arkadiusz Szymański i Przemysław Pospieszyński. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

 Omówienia projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Opola w 2021 roku 

(druk nr 866) dokonał kierownik Referatu Ochrony Zasobów Naturalnych i Edukacji 

Ekologicznej  Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Sebastian Smoliński. 

Pytania zgłaszała radna Elżbieta Bień, a odpowiedzi udzielał kierownik Referatu Ochrony 

Zasobów Naturalnych i Edukacji Ekologicznej  Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Sebastian Smoliński.  

W dyskusji wypowiedziała się radna Elżbieta Bień w sprawie omyłek drukarskich zawartych 

w dokumencie. Kierownik Referatu Ochrony Zasobów Naturalnych i Edukacji Ekologicznej  

Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Sebastian Smoliński odpowiedział, iż wersja 

ostateczna dokumentu zostanie przekazana do Biura Rady Miasta. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Opola w 2021 

roku (druk nr 866) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

http://tel.umo.opole.pl/telefony_spis.php?s_referat=14
http://tel.umo.opole.pl/telefony_spis.php?s_referat=14
http://tel.umo.opole.pl/telefony_spis.php?s_referat=14
http://tel.umo.opole.pl/telefony_spis.php?s_referat=14
http://tel.umo.opole.pl/telefony_spis.php?s_referat=14
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Do punktu 3. porządku obrad:  

Sprawozdanie z pomocy publicznej udzielonej przedsiębiorcom za 2020 rok (druk nr 

871) zreferował naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Tomasz Filipkowski. 

Na pytania radnych Waldemara Matuszka i Elżbiety Bień odpowiedzi udzielał 

naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Tomasz Filipkowski. 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych wyjaśnił, iż do sesji uzupełni odpowiedź na 

pytanie radnej Elżbiety Bień (mailowo). 

Dyskusji nie było. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do Sprawozdania z pomocy publicznej udzielonej przedsiębiorcom za 2020 rok (druk nr 

871) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 4. porządku obrad:  

 W związku z nieobecnością osoby mającej omówić Sprawozdanie w sprawie 

sprzedanych, nabytych i obciążonych nieruchomości oraz o uzyskanych z tego tytułu 

dochodach i poniesionych wydatkach w okresie od 1 lipca 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. (druk 

nr 872), Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka poprosiła Komisję 

o przejście do omawiania następnego punktu porządku obrad. 

Komisja przeszła do realizacji punktu 5. porządku obrad, po omówieniu którego powróciła do 

procedowania nad punktem 4. 

Sprawozdanie na druku nr 872 zreferowała naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Agnieszka Radlak. 

Pytania zgłosili radni: Waldemar Matuszek i Elżbieta Bień. Odpowiedzi udzielała naczelnik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Radlak, która jednocześnie 

poinformowała, iż odpowiedź na pytanie radnej Elżbiety Bień zostanie uzupełniona do sesji. 

Dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych nieruchomości oraz 

o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach w okresie od 1 lipca 

2020 r. do 31 grudnia 2020 r. (druk nr 872) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Sprawozdania. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 5. porządku obrad:  

 Naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla omówiła projekt uchwały 

w sprawie nadania nazwy Zefirka drodze wewnętrznej (druk nr 874). 

Pytanie zgłosił radny Waldemar Matuszek, a odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału 

Geodezji i Kartografii Grażyna Czapla. 

W punkcie dyskusja nikt się nie wypowiedział. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Zefirka drodze wewnętrznej (druk nr 

874) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 6. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie nadania nazw Orła, Sokoła, Bielika i Puszczyka drogom 

wewnętrznym (druk nr 875) zreferowała Naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii Grażyna 

Czapla. 

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazw Orła, Sokoła, Bielika i Puszczyka drogom 

wewnętrznym (druk nr 875) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 7. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie pozbawienia ul. Borówkowej w Opolu kategorii drogi 

gminnej oraz ustalenia przebiegu drogi nr 103595O (druk nr 876) omówiła naczelnik 

Wydziały Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Maślak. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie pozbawienia ul. Borówkowej w Opolu kategorii drogi 

gminnej oraz ustalenia przebiegu drogi nr 103595O (druk nr 876) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

Do punktu 8. porządku obrad:  

 Naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk zreferowała projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kolonia Gosławicka I” w Opolu (druk nr 878). 

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Kolonia Gosławicka I” w Opolu (druk nr 878) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 9. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Grudzice I" w Opolu (druk nr 879) zreferowała Naczelnik 

Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Grudzice I" w Opolu (druk nr 879) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 10. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "ulica Partyzancka II" (druk nr 880) omówiła Naczelnik 

Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "ulica Partyzancka II" (druk nr 880) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 11. porządku obrad:  

 Omówienia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Wójtowa Wieś IV” w Opolu (druk nr 881) 

dokonała Naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Wójtowa Wieś IV” w Opolu (druk nr 881) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata Wilkos, Elżbieta Bień, 

Przemysław Pospieszyński i Arkadiusz Szymański. 

 

 

Do punktu 12. porządku obrad:  

 Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Rabiega omówiła 

projekt uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Miasta Opola do zainicjowanego przez 

Komisję Europejską porozumienia Green City Accord (druk nr 882). 

Pytanie zgłosiła radna Małgorzata Wilkos, a odpowiedzi udzielała Naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Rabiega. 

W punkcie dyskusja nikt się nie wypowiedział. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 15 marca 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Miasta Opola do 

zainicjowanego przez Komisję Europejską porozumienia Green City Accord (druk nr 

882) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Waldemar Matuszek, Małgorzata 

Wilkos, Elżbieta Bień i Przemysław Pospieszyński),  przy braku głosów przeciwnych 

i 1 głosie wstrzymującym się (radny Arkadiusz Szymański). 

 

 

Do punktu 13. porządku obrad:  

 W punkcie sprawy różne głos zabrała naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami Agnieszka Radlak, która uzupełniła odpowiedź na pytanie radnej Elżbiety 

Bień, zadane w punkcie 4. do Sprawozdania w sprawie sprzedanych, nabytych i obciążonych 

nieruchomości oraz o uzyskanych z tego tytułu dochodach i poniesionych wydatkach 

w okresie od 1 lipca 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. (druk nr 872). 

Więcej spraw nie zgłoszono. 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

 

        Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                      Radny Edward Odelga 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:                                        

Teresa Muc 


